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INTERPEIACIA

Zwracam siq do Pana Prezydenta w imieniu mieszkafc6w Miasta Wloclawek

z pytaniem o mo2liwoii przywr6cenia w mie6cie tablicy smogowej. Jest ona ir6dlem

informacji dla ka2dego mieszkarica o stanie powietrza izanieczyszczenia pyfami.

Mieszkaricy chcq wiedziei w jakich aktualnie warunkach mieszkajq i czy ich zdrowie jest

bezpieczne.

Z powa2aniem,
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